
Gostynin, 3 września 2018r. 

Pan/i 

…………………………………… 

Zapraszam na XLVII Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 10 września 2018r. 
o godz. 8.00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 
Gminy Gostynin. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: utworzenia odrębnych obwodów głosowania dla 
przeprowadzenia wyborów do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic 
m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych na 
dzień 21 października 2018 r. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr 217/XXXVI/2017 Rady Gminy Gostynin z dnia 
31 października 2017 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 
kierownicze oraz rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli 
realizujących obowiązki z różnych wymiarów zajęć w szkołach i punktach przedszkolnych 
prowadzonych przez Gminę Gostynin. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr 199/XXXIII/2017 Rady Gminy Gostynin z 
dnia 29 czerwca 2017r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2018 rok. 

8. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

11.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

12.  Zakończenie obrad Sesji.      

    Przewodniczący Rady Gminy  

  Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2018r., poz. 994, poz. 1000, poz. 
1349, 1432) pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach 
organów gminy. 

 

 



Protokół 

z obrad XLVII Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 10 września 2018 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 12 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta – Andrzej Szyszka 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

5. Kierownik RRiG – Bożena Durma 

6. Kierownik RG – Eliza Starczewska 

7. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 8.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

Prezesa ZK, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, 

Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Mariola Dan-Liberadzka zgłosiła 4 interpelacje:  

1. Panie Wójcie ja bym prosiła o ponowne wycięcie poboczy, ponieważ w niektórych miejscach już 

strasznie odrosły, a później gdyby się okazało, że będzie zima powiedzmy śnieżna, a później podam 

w których miejscach, to prosiłaby, bo później będzie łatwiej odśnieżać. 

2. Druga interpelacja, tj. w Rogożewku zjazd z drogi asfaltowej, wyjeździła się dziura, wiadomo, 

jak wszyscy hamują, więc prośba o poprawienie tego. 

3. Przypominam się o wyjeździe, tutaj też z Rogożewka, można tak powiedzieć, naprzeciwko mnie, 

ten wyjazd co jest.  

4. I jeszcze jedna sprawa, rozmawiała ze mną wczoraj Pani, odnośnie drogi gminnej, którą ma 

wytyczoną, a nie ma zrobionej w Emilianowie przy Panu Andrzeju Krzewickim, wzdłuż tej drogi. I 

prosiła, żeby rozpatrzeć ten temat i kiedy ewentualnie by była? 

 

Radny Zygmunt Kieplin zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, ja bym chciał, żeby wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych, o naprawę poboczy 

na drodze Lucień-Kazimierzów, droga jest wąska, tam pobocza są bardzo zniszczone i jak autobus 

jedzie, to jeden samochód musi zjechać na pobocze, a jest tak możliwe, że może wjechać tam.. i 

będzie tragedia. 

 



Radny Piotr Piotrowski zgłosił 3 interpelacje: 

1. Ja w imieniu Pana Sołtysa z Górek Pierwszych, chciałem zapytać o ten zjazd w Górkach 

Pierwszych, wiem, że coś ma być robione z kostką i jaki tam termin realizacji? 

2. Na Górkach Pierwszych uprzątnięcie przystanku, przez ZK, czy w jakiś inny sposób. 

3. Podgórze, mają mieszkańcy problem, bo drzewo jest powrastane w linie energetyczne, żeby 

jakoś zgłosić to przez Urząd Gminy do Zakładu Energetycznego, żeby wyciąć te drzewa, bo są 

powrastane w linie energetyczne. 

 

Radny Marek Balcerzak zgłosił 1 interpelacje:  

1, Panie Wójcie, mam taką prośbę, żeby w Hucie Zaborowskiej i w Zaborowie Nowym ustawić 

tabliczki z miejscowościami. To są miejscowości, które są bardzo rozrzucone. Ostatnio karetka 

pogotowia znając tylko numer, jeździła po całej wiosce np. w Zaborowie Nowym, gdzie.. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: z numeracją posesji? 

Radny Marek Balcerzak: tak z numeracją posesji, przy drodze to będzie powiatowej, jeżeli chodzi o 

Zaborów Nowy, natomiast przy drodze wojewódzkiej, jeżeli chodzi o Hutę Zaborowską.   

 

Radna Ewa Michalska zgłosiła 4 interpelacje:  

1. Pierwsza sprawa to wyrównanie drogi do posesji Solec 20 tj. do Pana Mańkowskiego, to jest ta 

droga , koło Pana Osmałka, tylko dalej, tam jest taki na środki, zrobiła się taka duża karpa, nie jest 

po prostu w stanie samochód osobowy przejechać, trzeba to jakoś omijać, ale nie ma jak, bo z 

jednej strony jest duża burta, a z drugiej strony, to już jest pole.  

2. Druga sprawa, to te tablice kierunkowe, o których już mówię od wiosny, już mi się naprzykrzyło, 

bo nie wiem, czy to tak długo trwa, kierunkowe, nie informacyjne, nie takie ogłoszeniowe, tylko 

kierunkowe, bo tutaj część osób mnie źle zrozumiała. Pan Jarek mówi, że długo trzeba za tym 

czekać, nie wiem, dlaczego aż tak długo. Kierunkowe, przypominam, bo to już trwa od początku 

roku.  

3. Następnie pobocza w m. Zieleniec, tj. przed Panem Woźniakiem, tam są takie zakrzaczenia, 

trzeba by było wyciąć i nawet wycięcie poboczy kosiarką też, bo to jest przy drodze asfaltowe, ale 

ta droga nie jest szeroka. 

4. I kolejna sprawa, to mieszkańcy bloków przy ZK skarżą się na uciążliwość psów. Tam na terenie 

ZK są klatki z psami, ale są też takie psy, które nie są w klatkach, mieszkańcy po prostu proszą o 

to, żeby…, bo i w nocy szczekają i zabrudzają przy posesjach.   

 

(Radny Marek Kołodziejski doszedł na salę posiedzenia) 

 

Radna Jolanta Sulma zgłosiła 3 interpelacje:  

1. Ja Panie Wójcie mam pytanie dotyczące remizy znajdującej się w m. Skrzany, powtarzam, to 

dosyć często, już jest miesiąc wrzesień, czy coś w związku z tym Pan poczynił? Wiem, że te 

pieniądze, z dofinansowania jeszcze nie wpłynęły. Wiem, że strażacy poczynili już częściowo 

zakupy na rzecz tego.., długo trzeba czekać na zamówienia, tam były już odebrane rzeczy, które 

wiążą się z tym dofinansowaniem. Chciałam właśnie się zapytać o to Pana? 

2. I druga sprawa, to jest bardzo delikatna, ale bardzo ważna dla moich mieszkańców, bo wpływają 

do mnie tak jakby skargi dotyczące wywozu śmieci. Głównie dotyczące osób starszych, które nie 

całkowicie i nie tak dokładnie segregują śmieci, a są szykanowane, są wysyłane monity do nich, 

gdzie osoby starsze naprawdę bardzo to przeżywają. Ja osobiście mam w domu osobę starszą, która 

nie rozumie pewnych rzeczy i tak wręcz robi swoje i naprawdę trzeba bardzo pilnować. A jeżeli jest 

osoba starsza, słyszałam, że są monitowane bardzo skrupulatnie, więc ludzie po prostu wyrzucają 

np. leki, żeby cokolwiek włożyć do śmietnika, żeby było jak było. Tak nie może być, proszę 

zwrócić uwagę, bo bardzo mieszkańcy są niezadowoleni. Są wysyłane zdjęcia, niepotwierdzone z 

tożsamością, ludzie widzą jak to się wszystko odbywa i chciałabym, żeby jakieś działania w ty 

kierunku podjąć.  

3. Ja jeszcze jedną prośbę mam, do Pana tutaj Prezesa, bo w m. Anielin jest ubytek asfaltu w starej 



drodze i bardzo duża tam ogromna dziura, bardzo bym prosiła, żeby to uzupełnić. 

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, ja już zgłaszałem na komisji, to zakrzaczenie koło Pana Ladego, jeszcze bym raz 

ponowił. 

2. I pytanie, kiedy złożycie tą ofertę na te cztery drogi pozostałe? 

 

Radny Marek Kołodziejski zgłosił 2 interpelacje: 

1. Ja w sprawie, zgłaszane to było dużo wcześniej, sprawa Pana Hejnera w Sierakówku, co miał 

tam tę drogę robioną tym tzw. „błotem” niby i był u mnie i jest gotów dać materiał na gruz, tylko 

żeby to ktoś zgruzował, on da przyczepę, on da ciągnik, tylko, żeby równiarka to rozgarnęła, 

ewentualnie wyrównać to naprawdę kruszywem, tak jak coś w podobie jak na Małych 

Leśniewicach, tylko zwracam uwagę, że ta usługa dosyć droga jest, czyli pół funduszu sołeckiego 

poszło na 30m załatania dziury, chyba, że nie poszedł wszystek, nie sprawdzałem tego, ale zrobiona 

ta dziura jest jako tako. Pani Wasilewska już nie będzie pewnie przychodziła do Wójta, chociaż też 

była niezadowolona, że nie taki gruz, nie takie tam kamienie, ale jest to zrobione.  

A na marginesie tu co mówiła Radna Sulmowa, to ja miałem podobnie, ktoś sobie dla żartów 

włożył piersiówkę do tych śmieci wystawionych na drogę i też napisali, że niesortowane śmieci, ja 

zaglądam, rzeczywiście ktoś piersiówkę położył nawet pustą, żeby chociaż pełną włożył.. 

Także prosiłbym o to zainteresowanie się z tym Panem Hejnerem, czy jest możliwość kruszarki, 

ewentualnie coś tam dowieźć, no bo tu Pani Sołtys mi też mówiła, że dostała odpowiedź, ale nic w 

tym względzie się dalej nie robi.  

2. I tak jak mówiłem na komisji, sprawa pierwszego kilometra tej drogi, do Powiatu monitować, 

żeby zrobili porządek z drzewami i zakrzaczeniem. Bo tam jest łuk akurat, bo tam potem dalej jest 

gęsta zabudowa i jest wszystko w miarę dobrze. Nie mówię, już o asfalcie, że przydałoby się 

dywanik położyć, ale zakrzaczenie jest niebezpieczne, bo jest zakręt i są ślady nawet hamowania 

przy tym zakrzaczeniu. 

 

Radna Marzena Staniszewska zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, ja właśnie dostałam maila od Pana Sarana, Pan zna tą sprawę, rozmawialiśmy na 

komisji rozwoju, o zadnie na dzisiejszej sesji sprawę odnośnie planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr 170/3. Miałam zadać pytanie Panu Wójtowi i ten Pan prosi o 

odpowiedź w późniejszym terminie, czy ewentualnie, żeby Urząd się zajął ta sprawą. I 

odpowiedział temu Panu. 

Kierownik RG Eliza Starczewska: ale to jest Białe, czy Antoninów? 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: jeżeli ja bym mógł się 

wypowiedzieć w sprawie, to dobrze by było, żeby.. bo tutaj Pan Wice Wójt się zobowiązał, żeby 

sprawą się zająć i po prostu odpisał pisemnie do tego Pana Sarana, no bo informacja dana nam 

niewiele da. No bo po prostu z tej wypowiedzi, to ten człowiek oczekuje.. 

Radny Marek Kołodziejski: ale ten człowiek dużo oczekuje tych deklaracji. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ale ok, tylko, ja oczekuję 

jak gdyby stanowiska Urzędu, żeby do tego stanowiska mógł się odnieść. Trzeba człowiekowi 

odpowiedzieć. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ale ten temat był na piątkowej komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dobrze, tylko tyle, że ten 

Pan się wybierał dzisiaj na sesję i ja go trochę odwiodłem od tego, żeby czasu swojego nie 

marnował. 

 

Radny Szymon Szczypawka zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, ja chciałbym zgłosić potrzebę wyrównania drogi w m. Łokietnica, tam koło Pana 

Kałczyńskiego, tam po prostu ten gruz się odkrył i trzeba był było trochę wyrównać, żeby 

podsypać, żeby się dało przejeżdżać. 



 

Do punktu 3-go. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, zaroszeni goście, zanim 

przejdę do przedstawienia sprawozdania, chciałbym bardzo serdecznie podziękować wszystkim 

osobą zaangażowanym w organizację wczorajszych dożynek gminnych, które odbyły się w 

miejscowości Sokołów. Zaangażowanych było bardzo dużo Kół Gospodyń Wiejskich, Sołectw, 

Stowarzyszeń. Wszystkim bardzo serdecznie dziękuje za udział, za przygotowanie pięknych 

wieńcy. W mojej ocenie udała się uroczystość, nie wiem jak Państwa, bo każdy ma prawo do 

swojej oceny indywidualnej, ale ja oceniam wysoko przebieg całej tej uroczystości. Także jeszcze 

raz bardzo wszystkim serdecznie dziękuję, Sołtysom, Stowarzyszeniom, Kołom Gospodyń 

Wiejskich, wszystkim którzy się przyczynili, pracownikom, Radnym, którzy się włączyli w pewien 

sposób, bardzo serdecznie dziękuję. Impreza dzięki naszej wspólnej pracy bardzo się udała. 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Radna Marzena Staniszewska: Panie Wójcie w związku z tymi oszczędnościami, które się pojawiły, 

realizując budżet, to bym bardzo prosiła, to będzie kwota około 4tys. zł, proszę zwrócić uwagę, 

żeby ta kwota po prostu została tak jak w budżecie było przeznaczone, dobrze? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: do dzisiejszych zmian w uchwale budżetowej jeszcze nie 

proponujemy tych oszczędności, ponieważ jeszcze cztery drogi będą ogłoszone jutro, zobaczymy 

jakie będą dopiero po tym rozstrzygnięciu potrzebne przesunięcia, więc dlatego takich przesunięć 

na razie, na tą sesję nie planowaliśmy. 

Radna Marzena Staniszewska: ja zadałam pytanie po prostu. 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: utworzenia odrębnych obwodów głosowania dla przeprowadzenia wyborów do rad 

gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, 

burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych na dzień 21 października 2018 r. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo, oczywiście wiemy doskonale, że mamy 11 

obwodów głosowania na terenie Gminy Gostynin. natomiast każdorazowo przy ogłoszonym 

terminie wyborów, tworzymy dwa odrębne obwody głosowania, zamknięte, dla właśnie szpitala 

ARION Med. w Gorzewie, kodeks wyborczy na podstawie art. 12 § 4 ustawy z dnia 5 stycznia 

2011r. Kodeks Wyborczy, Rada Gminy jest zobowiązana do utworzenia odrębnego obwodu 

głosowania, jeżeli w dniu wyborów będzie  w nim przebywać co najmniej 15 wyborców. Według 

danych sprzed lat zawsze jest więcej niż 15 osób na terenie szpitala, dlatego jest konieczność 

tworzenia tego obwodu. W DPS w Rogożewku na dzień dzisiejszy jest ujętych w rejestrze 

wyborców 26 osób, czyli tez nas to obliguje do utworzenia odrębnego, zamkniętego obwodu 

głosowania.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 320/XLVII/2018 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę nr 217/XXXVI/2017 Rady Gminy Gostynin z dnia 31 października 2017 r. w 

sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli realizujących obowiązki z różnych wymiarów zajęć w 

szkołach i punktach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Gostynin. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: uchwała jest bardzo krótka, bo właściwie zmienia, to co zmieniła 

ustawa o finansowaniu zadań oświatowych w Karcie Nauczyciela. Dodano art. 5c, który 



obowiązuje od 1 września 2018r., który dotyczy sposobu ustalania tygodniowego wymiaru godzin 

nauczycieli realizujących obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym wymiarze 

godzin, w związku z czym nie ma już podstaw do tego ustalania w drodze uchwały. A więc 

wykreślamy to co uchwaliliśmy w uchwale 31 października 2017r., czyli wykreślamy te zapisy, 

które dotyczyły wyliczania średniego pensum, ponieważ określa to już ustawa Karta Nauczyciela. 

Natomiast organ prowadzący jest zobligowany do określenia tygodniowego, obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradniach psychologiczno-

pedagogicznych. I określamy ten wymiar na 22 godziny pensum.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 321/XLVII/2018 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany uchwały nr 199/XXXIII/2017 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 czerwca 2017r. 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo, w związku z tym, że opracowanie tej 

dokumentacji było tańsze, niż pierwotnie zakładaliśmy, bo pierwotnie zakładaliśmy 20tys. zł i w tej 

uchwale również było przeznaczone 20tys. zł na tą pomoc. W wyniku rozpoznania na rynku i 

wyłonienia wykonawcy tej dokumentacji okazało się, że ta dokumentacja jest odrobinę tańsza, czyli 

nie 20tys. zł, a 16tys. zł, stąd taka zmiana.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 322/XLVII/2018 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2018 rok. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: Szanowni Państwo, zmiany główne jakie dokonaliśmy w uchwale 

dotyczą zarówno strony dochodowej, jaki i wydatkowej. Wprowadzamy nowe środki do budżetu tj. 

3.000zł od Ministra Edukacji Narodowej, przyznane są te środki z rezerwy oświatowej, subwencji 

ogólnej, z przeznaczeniem na dofinansowanie wyposażenia szkół podstawowych w pomoce 

dydaktyczne niezbędne do realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych. Tutaj 

te środki zostały przyznane szkole podstawowej w Teodorowie. Wprowadzamy do budżetu środki 

uzyskane ze zwrotu części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2017 roku. 

Jako dochody bieżące 169.153,31zł, jako dochody majątkowe z tytułu dotacji celowej 57.906,73zł. 

Wprowadzamy również do budżetu środki przyznane na mocy porozumień z organami administracji 

rządowej, zgodnie z umową zawartą z Ministrem Edukacji Narodowej tj. dotacja celowa w kwocie 

6.032zł z przeznaczeniem na przedsięwzięcie z zakresu edukacji patriotycznej i obywatelskiej 

dzieci i młodzieży w ramach programu wieloletniego „Niepodległa”, ustanowionego uchwałą Rady 

Ministrów w sprawie ustanowienia programu wieloletniego na lata 2017-2021, pn. „Niepodległa”, 

to jest zadanie obejmujące przygotowawcze przeprowadzenie działań związanych z obchodami 

setnej rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości w szkole. Szkołą realizującą to zadanie 

będzie szkoła podstawowa w Sierakówku. Jako jedna z naszych placówek oświatowych, jedna z 

nielicznych, bo na 2000 bodajże wniosków, 257 uzyskało dofinansowanie i w tym szkoła w 

Sierakówku, będzie realizowała to zadanie. A więc łączna kwota zwiększeń dochodów 

wprowadzonych do budżetu to ponad 236tys. zł. Jeżeli chodzi o wydatki, to całą kwotę uzyskaną 

refundacji zwrotu za fundusz sołecki zrealizowany w ubiegłym roku przeznaczamy na drogi 

publiczne gminne, tj. 11tys. zł na wynagrodzenia bezosobowe na przegląd dróg gminnych i 

obiektów mostowych, 100tys. zł przeznaczamy na zakup tłucznia betonowego, na drogi gminne, 

30tys. zł na zakup usług remontowych, w zakresie dróg gminnych i 100tys. zł na zakup usług 

pozostałych, tj. bieżące utrzymanie dróg gminnych oraz zmniejszenie tutaj następuje o kwotę 20tys. 

zł z różnych opłat i składek, czyli łączna kwota zwiększenia na bieżące utrzymanie dróg wynosi 



221tys. zł. Jeśli chodzi o gospodarkę mieszkaniową tutaj dokonujemy przesunięć na wniosek zadań 

realizowanych w ramach funduszu sołeckiego, sołectwo Rębów miało przeznaczone 2tys. zł na 

parking szkolny we wsi Solec, z uwagi na fakt, iż wprowadzamy do budżetu nowe zadanie 

inwestycyjne dotyczące utwardzenia tego terenu, jako inwestycja nowa, o wartości 50tys. zł, stąd te 

2tys. zł przeznaczone jako wydatki bieżące na ten cel staje się wydatkiem majątkowym. Jak 

również przesuwamy tu w ramach gospodarki mieszkaniowej środki z zakupu materiałów i 

wyposażenia budynków mieszkalnych gminy w kwocie 10tys. zł na zakup usług pozostałych i 

3492zł na kary i odszkodowania wypłacane na rzecz osób fizycznych za grunty przeznaczone pod 

poszerzenie dróg gminnych. Jeśli chodzi o administrację publiczną, to dokonujemy tutaj zmian w 

Radzie Gminy, całe środki, które pozostały z niewykonanych wydatków w wysokości 5tys. zł z 

tytułu podróży służbowych zagranicznych przesuwamy na zwiększenie planu na zakup materiałów i 

wyposażenia, jeśli chodzi o Urzędy Gmin to tutaj zmniejszone wydatki z zakupu usług pozostałych 

w kwocie 12tys. zł przesuwamy na wpłaty na państwowy fundusz rehabilitacji osób 

niepełnosprawnych w kwocie 10tys. zł i 2tys. zł na zakup usług pozostałych, pozostałej 

działalności, dotyczy to środków związanych z wykonaniem tablic informacyjnych dla sołectw. 

Jeśli chodzi o obsługę długu publicznego, tutaj powstały duże oszczędności, bo ponad 70tys. zł 

zdejmujemy z tego planu, przypomnę, że mieliśmy zabezpieczone na ten cel 140tys. zł, z uwagi na 

ciągle malejący dług gminy i do obecnej chwili nie zaciągnęliśmy jeszcze w tym roku żadnej 

pożyczki i żadnego kredytu. Nawet jeden dzień nie pozostawaliśmy na minusie, jeśli chodzi o 

przejściowy deficyt, stąd też tutaj powstały nam duże oszczędności i te środki przeznaczamy na 

oświatę i wychowanie. 

(Radna Ewa Michalska wyszła z sali posiedzenia). 

A przeznaczamy je na wynagrodzenia osobowe pracowników w kwocie 30tys. zł, 10tys. zł na 

składki ubezpieczenia społeczne, 5tys. zł na składki na fundusz pracy, 22tys. zł na zakup materiałów 

i wyposażenia, 3tys. zł na zakup środków dydaktycznych i książek, 32.562.14zł na zakup usług 

pozostałych. Część tych środków właśnie zaoszczędzonych na obsłudze długu publicznego 

przeznaczamy na regulacje płacowe pracowników obsługi i administracji, we wszystkich naszych 

jednostkach oświatowych. Wprowadzamy do budżetu środki, o których wcześniej wspomniałam 

programu „Niepodległa” realizowanego przez szkołę w Sierakówku, tj. 2.980zł na zakup 

materiałów i wyposażenia, 1.000zł na zakup środków żywności i 3560zł na zakup usług 

pozostałych.  

(Radna Ewa Michalska wróciła na salę posiedzenia). 

Dokonujemy jeszcze również przesunięć w ochronie zdrowia, między paragrafami 1tys. zł z 

różnych opłat i składek z przeznaczeniem na zakup materiałów i wyposażenia na przeciwdziałanie 

alkoholizmowi. Oczyszczanie miast i wsi, tutaj zdejmujemy wydatki 20tys. zł z planu z 

przeznaczeniem na wynagrodzenia osobowe pracowników robót publicznych. Jeśli chodzi o domy i 

ośrodki kultury i świetlice, to tutaj ta zmiana dotyczy zmiany realizowanej w ramach funduszu 

sołeckiego sołectwa Podgórze. Tutaj sołectwo to zdecydowało się na wydatek o charakterze 

majątkowym tj. „Budowa szamba przy świetlicy”, stąd też kwota 2.600zł, będzie nową inwestycją 

w tym budżecie realizowaną w ramach wydatków tutaj tego funduszu.  

(Radny Stanisław Wasiński wyszedł z sali posiedzenia). 

Jeśli chodzi o inwestycje to dokonujemy przesunięcia z „Przebudowy i rozbudowy SUW w m. 

Lucień”,  tego zadania zdejmujmy 110tys. zł, z przeznaczeniem na zdania inwestycyjne, tj. 

„Przebudowa drogi gminnej w m. Osada-Lipa”. Pan Wójt już tutaj w sprawozdaniu, rozstrzygnięcia 

przetargowe w zakresie dróg omawiał, tam brakowało nam środków na niektóre odcinki dróg, stąd 

też przesunęliśmy je tymczasowo z „Przebudowy drogi gminnej w m. Osada-Lipa”, o wysokości 

40tys. zł, a teraz powracamy te środki z powrotem do budżetu, by móc ponownie za chwileczkę 

ogłosić przetarg, na wykonanie tych 4 odcinków dróg.  

(Radny Stanisław Wasiński wrócił na salę posiedzenia). 

I zdejmujemy z zadania inwestycyjnego, zadanie dotyczące opracowania dokumentacji projektowej 

na budowę zjazdu z dróg wojewódzkich, na drogi gminne w m. Ruszków, Zaborów Stary, Skoki, o 

wartości 35.555,14zł. To zadanie w troszeczkę innym wydaniu chcemy kontynuować w kolejnym 



roku. Jeśli chodzi o gospodarkę mieszkaniową, to o tym już wspominałam, wprowadzamy nowe 

zadanie inwestycyjne dotyczące utwardzenia terenu działki nr 74/4 w m. Solec, nieruchomość 

gminna z przeznaczeniem na parking szkolny i 2tys. zł, to jest również to zadanie w ramach 

funduszu sołeckiego sołectwa Rębów, staje się zadaniem inwestycyjnym o nazwie „Utwardzenie 

działki pod parking szkolny we wsi Solec, działka będąca własnością gminy”. Mieliśmy już w 

budżecie właśnie zadanie dotyczące zakupu tejże nieruchomości w tej chwili właśnie tutaj 

podwyższamy wartość tej nieruchomości poprzez utwardzenie tej działki i z wykorzystaniem na 

parking przy szkole. Jeśli chodzi o kulturę fizyczną, to tutaj dokładamy do zadania inwestycyjnego 

„Budowa boiska wielofunkcyjnego na działce gminnej, przy szkole w Emilianowie”, 65tys. zł, po to 

by móc realizować tą inwestycje. I zmniejszamy inwestycję o kwotę 30.946,96zł, „Przebudowę 

boiska szkolnego na działce gminnej przy szkole w Teodorowie”. To są wszystkie zmiany, które 

zostały dokonane. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: Szanowni Państwo, ja w imieniu koleżanki naszej Elżbiety 

Tyszkiewicz, która jest nieobecna, chciałabym postawić wniosek odnośnie drogi Podgórze-Legarda, 

aby przeanalizować jeszcze i poszukać jeszcze jakiś oszczędności, żeby dołożyć do tej drogi i 

zrobić ten odcinek, ponieważ nie będzie to też estetyczne, jeżeli zostanie taka luka między 

wiaduktem, a tutaj tą drogą asfaltową i bardzo bym prosiła, żeby jeszcze raz przeanalizować i 

zobaczyć, czy nie dałoby rady, gdzieś znaleźć tych pieniędzy, żeby dołożyć do tej drogi. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: może pokrótce się odniosę do tego wniosku, bo dzisiaj w tych 

zmianach, w tak w tej uchwale zmieniającej uchwałę budżetową nie zwiększamy środków, na tą 

drogę, więc jeżeli mielibyśmy gdzieś znaleźć to by wymagało to kolejnej sesji i opóźnienia w 

ogłoszeniu przetargu. Ja myślę, tak, dokumentacja jest opracowana dla całej drogi, potraktujmy to 

jako pierwszy etap w tym roku, gdzie planujemy rozpocząć tą inwestycję, za odcinkiem ponad 190 

metrowym, gdzie w ubiegłym roku był rozłożony destrukt i on na razie ładnie się trzyma, więc za 

destruktem byśmy położyli te 340m, nie pamiętam w tej chwili ile dokładnie tych metrów, już 

nawierzchni tej asfaltowej, a  w przyszłym roku dokończyć rzeczywiście tą drogę zgodnie z planem, 

dokumentacją przygotowaną. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: panie Wójcie, ale z tego co wiem, to tutaj już koleżanka 

rozmawiała z Panem dużo wcześniej i prosiła, żeby znaleźć jakieś oszczędności. To nie jest 

dzisiejszy temat na dzisiejszej sesji, tylko wiedział Pan już o tym temacie dużo wcześniej. 

Rozmawiała, tak, więc, to nie było dzisiaj, że to jest nowy temat. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: jeżeli chodzi o oszczędności, jesteśmy na etapie procedur 

przetargowych i pewnych rozstrzygnięć, więc innych środków niż te, które mamy w budżecie nie 

ma, więc dołożenie środków do jednego zadania oznacza przesunięcie z innego zadania. I na ten 

moment takich zmian nie proponujemy. Nie ma innych środków, niż te, które są w budżecie, nie ma 

czegoś takiego, że znajdzie się gdzieś pieniądze, po prostu trzeba zrezygnować z jednego zadania, 

na poczet drugiego. I na ten moment takich zmian nie proponujemy, do momentu rozstrzygnięć 

wszystkich jak gdyby części zadania z przetargów w zakresie dróg. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja to rozumiem ten 

wniosek, tutaj z treści wniosku, że to jak gdyby jest to wniosek trochę na przyszłość. No bo na 

dzisiejszej sesji, no to się nie da tych pieniędzy wygospodarować, nie mniej jednak też, jako 

Przewodniczący Rady, zostałem przez Panią Radną poinformowany, o rozmowie z Panem Wójtem. 

Nie ma Pani Radnej, więc tutaj nie widzę przeszkód, żeby nad tym wnioskiem pochylić się w akcie 

głosowania. Tak żeby, że tak powiem, na przyszłość, może na przyszłą sesję z tych oszczędności się 

coś da wygospodarować. Wróci Pani Radna będziecie dalej dyskutować, ale wniosek jest. Jako 

wniosek, potraktujmy go na przyszłość, jako znalezienie ewentualnych oszczędności, czy na całą, 

czy na inną drogę. Rzeczywiście wniosek tutaj jest natury ogólnej, nie ma założeń strikte 

finansowych, ale nie uważam, żeby go nie poddać pod głosowanie.  

(Radny Stanisław Wasiński wyszedł z sali posiedzenia). 

Więc tak bym to widział, że.. kto jest „za” wnioskiem, aby poszukać w budżecie, czy z 

oszczędności, czy może z innych źródeł środków na dokończenie tej drogi w tym roku, kto jest „za” 

proszę o podniesienie ręki? 



Radny Szymon Szczypawka: jeżeli oczywiście nie wstrzymuje to procedury przetargowej. Bo 

uważam, że gmina powinna się starać, żeby ten przetarg poszedł na te cztery drogi, bo jeżeli ten 

przetarg nie pójdzie, to będzie to porażką gminy. Niesamowitą porażką gminy. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: dlatego stąd był mój apel, że potraktujmy to jako pierwszy etap w 

tej miejscowości, drugi etap w przyszłym roku.  

Radna Ewa Michalska: w wielu miejscowościach było robione nawet na trzy razy. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: a w tej chwili ten wniosek wstrzyma to postępowanie przetargowe 

na te cztery odcinki dróg. 

Radna Ewa Michalska: no jeżeli wstrzyma, no to.. 

Radny Szymon Szczypawka: no to ustalmy to jasno. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: wstrzyma to o kolejne trzy tygodnie. 

Radny Szymon Szczypawka: no to chcemy wstrzymać, czy chcemy zrobić te cztery drogi? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: my chcemy te cztery drogi zrobić. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: to znaczy ja myślę, że ten 

wniosek nie powinien wstrzymywać. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: przepraszam, ale w tym przetargu będzie też ta droga, więc jeżeli 

mamy jej nie robić to wstrzyma, ewentualnie można tą jedną wstrzymać, ale to znowu jest, tak jak 

Pan Wójt powiedział, trzy tygodnie, tak. Więc jak gdyby będzie jeszcze większe ryzyko w ogóle nie 

do wykonania. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: no to słusznie. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: słuchajcie Państwo, musimy mieć świadomość, że wtedy jest 

poważne ryzyko, że nie będzie złożona żadna oferta. Nie wiem, czy to co powiedział Wójt, nie jest 

na chwile obecną zasadne. Zostały cztery odcinki dróg, jest szansa, że będzie oferta złożona, nie 

wiem, czy na wszystkie, ale będzie, natomiast wyłączenie tej drogi i uruchomienie procedury 

przetargowej tylko dla tego jednego odcinka jest ryzykowne, bardzo ryzykowne, że nie będzie 

żadnej oferty.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: no to trochę wyjaśnia 

sprawę, więc chyba trzeba Pani Radna, wycofać ten wniosek, bo tak to wszystko wstrzymamy. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: dobrze, w takim razie wycofuje ten wniosek, ale nie oszukujmy 

się, od stycznia było wiadomo i cała ta procedura była tak przeciągnięta, że jest wszystko 

zostawione na ostatnią chwilę. A tak nie powinno to wyglądać, wiadomo, że jest to rok wyborczy i 

będzie ciężko. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja jeszcze chciałem Państw uświadomić, że jest to jedna z 

większych inwestycji drogowych, która była przyjęta w tym budżecie, bo tam było 200tys. zł, 

przeznaczone na tą jedną drogę, czyli ona jest jedna z większych. Są inne drogi, które były po 

70tys. zł, po 100tys. zł, dużo mniejsze kwoty, także myślę, że ta kwota, która została przeznaczona 

na tą drogę, nie jest kwotą małą. Oczywiście ona uszczuplała w wyniku opracowania dokumentacji, 

jeszcze raz podkreślam, bo i mapy i dokumentacje mamy na cały odcinek, czyli ona jest 

przygotowana do inwestycji w przyszłym roku, praktycznie od samego początku, jeżeli tylko 

znajdzie się ona w projekcie budżetu 2019 roku, a znajdzie się. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: Panie Wójcie są większe inwestycje drogowe. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: czyli otwieram dyskusje 

bez tego wniosku, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tej sprawie? Stwierdzam, że nie. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 323/XLVII/2018 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 8-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 



Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 9-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Państwo Radni, którzy pytali o sprawę równania, sprawę wycinania 

poboczy, w tej uchwale budżetowej, zmieniającej budżet na rok 2018, została przeznaczona kwota 

220tys. zł i będziemy ogłaszać przetarg na zakup kruszywa i te potrzeby będziemy realizować. 

(Radny Szymon Szczypawka opuścił salę posiedzenia). 

Spraw tablic kierunkowych o to pytała Pani Radna Michalska i Pani Radna Sulma i Pan Radny 

Balcerzak 

Radny Marek Balcerzak: z numerami posesji. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tak, więc do końca sierpnia firma, z którą została podpisana umowa 

miała te tablice dostarczyć. Dzisiaj jest 10 września, więc będą naliczone kary, Pan Jarek dzisiaj 

dzwonił do tej firmy, w tym tygodniu te tablice prawdopodobnie mają się znaleźć w gminie i będą 

sukcesywnie montowane. 

Pan Radny Piotrowski sprawa zjazdu w Górkach Pierwszych, tak potwierdzam, będzie zmiana 

technologii i nie będzie dywanika, tylko będzie kostka. Trzy razy, żeśmy ogłaszali przetarg na to 

zadanie, nie wpłynęła żadna oferta, dlatego została wszczęta procedura z wolnej ręki. W tym 

tygodniu ma być złożona oferta. I z tego, co wstępnie, wykonawca, który tą ofertę złoży, deklaruje, 

prawdopodobnie w przyszłym tygodniu ma być to zrobione.  

Sprawa śmieci, jak Państwo wiecie, nadzór nad odpadami w naszej gminie prowadzi ZGRP, 

zgodnie z przyjętymi zasadami. Śmieci segregowane 8,50zł, niesegregowane 18,00zł. To, że 

Związek bardzo rygorystycznie podchodzi, czy też firma, jeżeli chodzi o to, czy ta przysłowiowa 

„piersiówka” znajduje się w śmieciach niesegregowanych, to jest restrykcyjne traktowane. Nie 

wiem, na chwilę obecną nie ma problemu, żeby zmienić deklaracje. Ktoś, kto deklarował 

segregowane, może zmienić w tej chwili na niesegregowane i ten problem się rozwiąże. 

Radny Marek Balcerzak: ja tylko zapytam, czy to jest poparte jakimś protokołem, ewentualnie 

zdjęciami? Bo, żebyśmy my, czy mieszkańcy wiedzieli.. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: czyli jakieś dowody? 

Radny Marek Balcerzak: właśnie dowody, co rzeczywiście zadecydowało. Nie wierzę, żeby to była 

jedna butelka przypadkowo tam włożona i żeby to było podstawą do niezabrania śmieci. 

Radna Ewa Michalska: ale tak jest. 

Radny marek Balcerzak: dlatego pytam, czy jest jakiś dokument na to, czy firma, która wywozi 

śmieci, ma dokument na to, co to rzeczywiście było. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: robią zdjęcia. Wysypują, rozdzielają i robią zdjęcia.  

Radny Marek Balcerzak: i wtedy jest jakiś protokół? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: czy jest jakiś protokół, to tego ja nie wiem, ja mogę to ustalić. Ale tak 

jak tutaj Panie mówią jest jakaś dokumentacja fotograficzna robiona. Nie wiem, czy były przypadki, 

że było to bezpośrednio konfrontowane z mieszkańcem, na zasadzie, że otwieramy pojemnik i 

pokazywano. 

Radny Marek Kołodziejski: nie pasek przyklejają, że niesortowane. 

Radna Jolanta Sulma: powinni zabierać i koniec. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: potwierdzam, też był 



podobny przypadek w miejscowości Białotarsk, gdzie szyba była stłuczona i ją trudno włożyć do 

worka, bo tak uznał właściciel.. 

Radny marek Balcerzak: nie wolno do worka, bo z regulaminu co wynikało to było, że szkło 

stłuczone idzie do zmieszanych. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: no właśnie poszło do 

zmieszanych i nie zabrali. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: ale to było odpad remontowy, bo znam sytuację, ale to chyba się już 

wyjaśniło. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: była tez interpelacja Pani Radnej Staniszewskiej w sprawie Pana 

Sarana, tak jak powiedziałem, temat został podjęty w piątek na komisji, sobota, niedziela, nic na 

chwilę obecną, ze tak powiem, nic jeszcze w tym temacie nie zostało podjęte, ale tak jak 

powiedziałem, tak jak deklaracje złożyłem w piątek na komisji, będziemy próbowali ten temat 

rozwiązać.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ale chodzi o to, żeby Pani 

Radna miała, jak gdyby w rozmowie z Panem Saranem, taki komfort, że złożyła w interpelacjach i 

jak gdyby czekała na.. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ale mając na uwadze to, ze temat był w piątek po południu. 

Radna Marzena Staniszewska: tak, tak. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: czy kogoś pominąłem? 

Radna Ewa Michalska: jeszcze interpelacja dotycząca psów Panie Wójcie. 

Radny Marek Kołodziejski: o tym Hejnerze Pan nic nie wspomniał. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tzn. będziemy rozmawiać. Z psami to nie wiem, może tutaj coś Pan 

Prezes powie. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: nie tak hałasują nasze psy, jak psy ludzi z bloków, bo przychodzą do 

nas pojedyncze psy i wtedy.. Ten nasz jeden jest ciężki do odłowienia, ale musimy go kiedyś 

odłowić i zamknąć w klatce, bo przez półtora miesiąca, czy nawet około dwóch, nadal jest tak 

nieufny, że jak ktoś się do niego zbliża to ucieka. I ten jeden piesek nasz biega, ale on jest 

niegroźny. Ale zaczyna być harmider jak przychodzą psy obce, z resztą jakieś tam gościnne 

występy, bo przychodzą nawet się dożywiać, bo widocznie im lepiej smakuje. I wtedy się bierze ten 

hałas. I to nie jest tylko nasza zasługa, to jest zasługa też mieszkańców bloków. 

Radna Ewa Michalska: wszyscy mieszkańcy bloków nie mają żadnego pieska na zewnątrz, wszyscy 

mają u siebie w domach, wiec to nie jest możliwe, żeby w nocy psy wypuszczane były. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: przychodzą, nieraz wychodzą na spacery, większość ludzi wychodzi na 

spacery. 

Radna Ewa Michalska: ja tak zasygnalizowałam tylko, bo mieszkańcy mi się skarżyli. Wcześniej to 

tego nie zgłaszałam, bo tam chodziły ze trzy te psy, teraz jak Pan mówi został jeden. Ale prosiłaby, 

żebyście Państwo zajęli się tematem. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: to jest nasz obowiązek i my go odłowimy. I coś z nim zrobimy, bo 

nawet była Pani, która chciała go wziąć, ale nie dało rady go złapać. Zajmiemy się tym, 

Radna Ewa Michalska: mieszkańcy to zgłaszali, tam jest przecież 9 rodzin, które mieszka, więc ja 

też muszę ich uszanować. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: dobrze, dobrze. Zajmiemy się tym. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: jeszcze Pan Radny Piotrowski pytał o śmieci na przystanku, ja nie 

wiem, czy będą zbierane, czy..?  

Prezes ZK Paweł Czarnecki: śmieci z przystanków zbieramy co tydzień, wtorek-środa. 

Radna Ewa Michalska: ale nie ze wszystkich. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: nie, nie ze wszystkich, mamy w umowie ileś przystanków, być może 

tamtego nie ma. 

Radny Piotr Piotrowski: to może Pan Sołtys coś powie. 

Sołtys sołectwa Marianka-Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: to nie chodzi o zbieranie, tylko jak jeżdżą 

po wsi, żeby zabrali nam z przystanków, bo są worki i są nawet segregowane śmieci na dwóch 

przystankach i nie zabierają tych śmieci. 



Prezes ZK Paweł Czarnecki: nie, nie, nie wiem czy je mamy w wykazie. Nie pamiętam, nie mamy 

wszystkich przystanków. Jeżeli nie mamy w wykazie to nie zbieramy. Nie pamiętam już umowy. 

Sołtys sołectwa Marianka-Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: a może byłaby taka możliwość, żebyśmy 

sami zebrali z tych przystanków i odwieźli do ZK? Wtedy byłby porządek. 

Radny Piotr Piotrowski: Panie Prezesie a co trzeba zrobić, żeby z tych przystanków zbierać? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: rozszerzyć zakres umowy.  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ale może najpierw sprawdźmy, tak.  

Prezes ZK Paweł Czarnecki: ale jakby było w umowie, na pewno byśmy zbierali. Nie pomijamy, z 

resztą sam jeździłem wielokrotnie. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jest umowa miedzy gminą, a ZK w Solcu, gdzie w umowie są 

wskazane te bardziej strategiczne miejscowości, te bardziej turystyczne, gdzie więcej tych śmieci 

się przewija. Jest to też przedsięwzięcie nie tanie, więc za to wszystko trzeba zapłacić, więc myślę, 

że z przyjęciem ewentualnie śmieci w ZK nie będzie problemu. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: też jest problem, bo ilość pojemników jest za mała i w tej chwili u nas 

się zrobiło wysypisko śmieci. I jeżeli będziemy przyjmowali, to Pani Ewa za miesiąc, czy dwa 

powie, bo ludzie będą interweniowali, że szczury biegają. Mieliśmy z 5 lat temu taki przypadek, jak 

Eneris za dużo nie odbierał gabarytów. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeszcze raz sprawdzimy, poddamy weryfikacji tą listę tych 

przystanków, na które mamy umowę i możemy rozszerzyć. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: przy gminnych na pewno nie mamy. 

Radny Piotr Piotrowski: Panie Wójcie to jest bardziej strategiczne miejsce, bo wracają goście nasi, 

którzy goszczą nad jeziorem na Skrzynkach i później tam te śmieci lądują.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: proszę w referacie pod 16 zgłosić i dokładnie sprawdzimy, czy to 

jest objęte umową, jeżeli nie to ewentualnie zakres rozszerzymy. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: a umowa od nośnie przystanków, już był zakres dwa, czy trzy razy 

zmieniany. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: proszę temat już 

zamknijmy na takim etapie, ze trzeba to sprawdzić i w jakiś sposób śmieci zabrać. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: jeszcze Pan Radny Wasiński pytał o przetarg, więc prawdopodobnie 

jutro, najpóźniej pojutrze, z tego względu, że w tej chwili procedura jest pilna w sprawie zakupu 

samochodu strażackiego dla OSP w Białotarsku.  

Radny Stanisław Wasiński: no dobrze, a jeszcze zapytam, Panie Prezesie, a jaka jest sprawa z 

przystankiem tutaj na Polesie jak się skręca, to też macie? Nie pamięta Pan pewnie? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: tu przy tej drodze nie mamy. 

Radny Stanisław Wasiński: bo tam są po postu wykruszone, trzy, czy cztery pustaki i żeby to 

wywieźć.  

Prezes ZK Paweł Czarnecki: ale jest to przy tej drodze na Sokołów? 

Radny Stanisław Wasiński: tak, tak. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: to powinniśmy zabrać. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: myślę, że wyczerpaliśmy 

punkt 9.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeszcze nie, generalnie chciałem Państwa, Sołtysów, wszystkich 

nas, mieszkańców, uczulić na tą segregację, ponieważ też słyszycie w mediach, coraz więcej się o 

tym mówi, to nie jest takie widzi mi się, tylko my zobowiązaliśmy się wobec UE na określone 

poziomy odzysku. Jeżeli my w danym roku tego poziomu odzysku śmieci segregowanych nie 

osiągniemy, będziemy ponosili kary. Kary sfinansowane będą oczywiście z tej składki, ale to 

spowoduje, że ta składka może wzrosnąć, więc dlatego jest apel, naprawdę przyłóżmy się wszyscy, 

czy to starsi, czy młodsi do tej segregacji, bo to jest w naszym wspólnym interesie, żeby nam 

składka w przyszłości nie wzrosła. Generalnie też słyszycie w mediach, mówi się, że Rząd 

przygotowuje, żeby naprawdę mocno zmobilizować społeczeństwo, rozwiązania prawne, gdzie 

obowiązkowo stawka za niesegregowane, będzie tam krotnie większa, niż ta za segregację. Czyli to 

musi być rozwiązanie odgórne, nie to, że będzie to nasz wymysł, tylko tego się należy spodziewać. 



W związku z tym, jest ten apel, przyłóżmy się naprawdę wszyscy do segregacji.  

Jeszcze chciałem odpowiedzieć Pani Radnej Sulmie, na temat remizy OSP w Skrzanach. OSP 

Skrzany oczywiście dostało dofinansowanie z MSWiA w kwocie 10.500zł, środki te już ma na 

koncie, dotacja ze strony Urzędu Gminy na ten cel to jest 8.000zł. Umowa jest sporządzona, przeze 

mnie już podpisana, czekamy na przybycie Prezesa i Skarbnika w celu podpisania tej umowy i 

przekażemy tą dotację ze strony Gminy te 8.000zł, czyli w sumie OSP Skrzany otrzyma 18.500zł 

dotacji. Na ten moment wiem, że zakupów żadnych z tego tytułu ani z MSWiA i z dotacji gminy nie 

poczyniono. Ale mam nadzieję, że dzisiaj, czy jutro Prezes dotrze i ustalimy szczegóły. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: nie poczyniła, bo nie można byłoby poczynić, bo Pani powiedziała, 

że już zamówienia, nie można zaciągać, bez zabezpieczenia w planie finansowym, więc żadne 

zobowiązania nie mogły być poczynione przed otrzymaniem środków, bo to nie jest refundacja, to 

są dotacje celowe, czyli dopiero po otrzymaniu środków można dokonywać zakupów, żeby móc 

rozliczyć prawidłowo. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: Szanowni Państwo, Pan Andrzej Szyszka odpowiedział, jeżeli chodzi o 

interpelacje zgłaszane w zakresie utrzymania dróg gminnych, że jest kwota 221tys. zł i ona jest 

przeznaczona na roboty też, które zgłaszaliście. Na dzień dzisiejszy kwota 100tys. zł, co 

przeznaczyliście na utrzymanie dróg, nie pokrywa waszych zobowiązań. Niestety jest zapaść od 

drugiej połowy czerwca i ona coraz bardziej się.. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: co to znaczy, że nie 

pokrywa? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: pod koniec czerwca, czy na poprzedniej sesji, żeście ustalili kwotę 

25tys. zł na utrzymanie dróg, z tego 21tys. zł dostał Zakład i pozostało około 80tys. zł. W tym 

czasie, żeśmy kilkanaście tysięcy.., bo niestety są zgłoszenia i jakieś tam drobne roboty, robimy i w 

tej chwili na bieżącym utrzymaniu jest około 100tys. zł plus jest zrobiona droga w Hucie 

Zaborowskiej w kwocie 20tys. zł.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Panie Prezesie, ale tutaj 

to jest jak gdyby komunikacja bardziej do Urzędu, a nie w interpelacjach, ponieważ tu trzeba by 

było podyskutować na Komisji Budżetu, bo my nie mieliśmy tego w programie i nie jesteśmy do 

tego przygotowani.  

Prezes ZK Paweł Czarnecki: ja to zgłaszam do gminy i jest ten problem na pewno znany, bo musi 

być znany, bo.. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tzn. my go słyszymy tak. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Prezesie już te sprawy zostawmy do rozwiązania między 

nami. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: to są rzeczy ważne, 

dobrze, że Pan Prezes sygnalizuje, ale trzeba by było to ustalić rzeczywiście jakie są zobowiązania, 

kogo i w którą stronę, na przyszłą Komisję, czy Sesję? No, bo ja się nie dziwię, że Pan Prezes w 

dbałości o funkcjonalność Spółki nas o tym informuje, no ale z drugiej strony Urząd musi w jakiś 

sposób też do tych zobowiązań podejść. 

 

Do punktu 10-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XLVI Sesji Rady Gminy został przyjęty 11 głosami za. 

 

Do punktu 11-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Zbigniew Osmałek: Panie Wójcie, Wysoka Rado, ciężko mi nawet o tym mówić, nie wiem, 

nawet jak mam to przekazać. W tamtym tygodniu byłem na zebraniu sołeckim, nie powiem może 

gdzie na razie, to jak zostałem potraktowany przez Panią Sołtys, to jest jedna strona medalu. Do 

czego zmierzam, w tamtym roku były kłopoty z tymi drogami, tak, wiadomo warunki 

atmosferyczne nie pozwalały na to, żeby to sprawnie zrobić. Wielokrotnie, przecież Pan Zastępca 

wie, Pan Jarek Cichoński na pewno potwierdzi, ile razy byłem w gminie z tym tematem, nawet 



byłem z ludźmi z tej miejscowości, gdzie Pani Sołtys z tego co wiem, chyba nie była nawet razu. W 

rozmowie telefonicznej w tamtym roku miałem powiedzieć Pani Sołtys cytuję, proszę to do 

protokołu, że „mam…”, przepraszam, za wulgaryzmy, „..wyjebane na mieszkańców i pierdole ich”, 

czy odwrotnie. Wryło nie to w ziemie, dosłownie, nie wiedziałem, co.., kazałem Pani Sołtys 

powtórzyć, bo nie wierzyłem własnym uszom, to co słyszę. Naprawdę od tamtej pory spędza mi to 

sen z powiek, naprawdę możecie się spytać mojej żony, że po prostu jest mi ciężko z tym. Po 

krótkich przemyśleniach, do czego doszedłem, miałem to zrobić w tamtym roku, jeżeli Pani Sołtys 

przypomina się tuż przed wyrobami w tym roku, gdzie była przez rok czasu? Ja przez rok czasu 

bym sobie nie pozwolił, na to, żeby ktoś obrażał moich mieszkańców. Dlaczego to się stało przed 

wyborami? To jest jedna rzecz, następną rzeczą jest, ja nie wiem, jest może Pan Sołtys z Nagodowa, 

czy ja kiedykolwiek powiedziałem, że „mam wy… na mieszkańców”, albo cokolwiek? 

Sołtys sołectwa Nagodów-Rumunki Arkadiusz Śmiałkowski: nie ja nie słyszałem nigdy. 

Radny Zbigniew Osmałek: czy ktoś ode mnie usłyszał takie słowa i z Państwa Radnych, albo z 

mieszkańców? Pani Sulma, jej mieszkańcy nie są tak naprawdę, powiem szczerze.., nie powinno 

mnie to obchodzić, zwróciła się Pani z problemem, poparłem Panią? 

Radna Jolanta Sulma: tak. 

Radny Zbigniew Osmałek: i obchodził mnie nawet los mieszkańców innych Radnych. Jest to po 

prostu niedopuszczalne. Jest moim zdaniem, jest to niedopuszczalne. A jest to do udowodnienia, 

naprawdę. I ja informuję Państwa Radnych, informuję wszystkich, że będę składał zawiadomienie 

w tej sprawie. Dziękuje. 

Sołtys sołectwa Krzywie Monika Kaźmierczak: ja się chciałam odnieść tutaj do Pana Radnego. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: to Pani dotyczy? 

Sołtys sołectwa Krzywie Monika Kaźmierczak: tak, tak chodzi o mnie. Była to rozmowa przez 

telefon, więc ja teraz nie nagrywam rozmów z Panem Radnym, od tej pory musze to robić. Było tak 

powiedziane, nie wiem, czy to w nerwach, czy nie w nerwach, ja byłam zdziwiona, powiedziałam o 

tym ludziom. Ludzie np. na Krzywiu, no tu akurat dostał Pan Radny, tzw. po uszach, ponieważ nie 

są zadowoleni, bo teraz dopiero tylko przyczynił się i interesuje się wsią. Ludzie zgłaszali teraz na 

zebraniu, że zjazd, jest dziura z drogi włocławskiej na Krzywie, akurat tutaj no nie zgłosił Pan 

Radny żadnych naszych uwag. Więc ja zgłaszam teraz, że zjazd z włocławskiej na Krzywie, jest 

wielka dziura, gdzie dwa samochody nie mogą się wyminąć. A dwa tutaj też jeżeli chodzi o takie 

inne rzeczy, to gmina, jako gmina, jeżeli ma pieniądze przeznaczone konkretnie na drogi, to raczej 

powinna je przekazywać na drogi, a nie na samochody policyjne. Co Pan Radny potwierdził, że tak, 

przekazał, więc ludzie i o to zostali oburzeni, dlatego Pan Radny był tak potraktowany nie indziej. 

Tutaj ja nie udowodnię Panu Radnemu, że Pan tak mówił, ponieważ ja nie mam żadnych nagrań. 

Tak mi powiedział, ja od tej pory będę musiała wszystkie rozmowy nagrywać z Panem Radnym, 

ponieważ mnie tutaj straszył różnymi rzeczami. Także, jeżeli chodzi o tą sytuacje, co Pan Radny 

tutaj zgłosił, to miało miejsce, ja nie mam na to dowodów, jeżeli Pan Radny twierdzi, że ma 

wszystkie nagrania z grudnia w telefonie może tu puścić. A jeżeli rzeczywiście twierdzi, że ja 

kłamię, przepraszam, ja nie kłamię, powiedziałam jak jest. A u nas była takla sytuacja i ludzie na 

Krzywiu są niezadowoleni z pracy akurat naszego Radnego, więc wiadomo idą wybory, chcą to 

zmienić. A ja byłam z mieszkańcami u Pana Wójta i Zastępca z nami rozmawiał, więc mieszkańcy 

Krzywia nie są zadowoleni z pracy Pana Radnego. 

Radny Marek Balcerzak: mam jedno pytanie do Pani Sołtys, kandyduje Pani do Rady? 

Sołtys sołectwa Krzywie Monika Kaźmierczak: tak, kandyduje. 

Radny Marek Balcerzak: dziękuję bardzo. 

Radny Zbigniew Osmałek: odniosę się do wypowiedzi Pani Sołtys, takie rzeczy, jak ubytki w 

drodze, ja, może Pan Wójt potwierdzić, Pan Zastępca, załatwiam w referatach nie na sesji. Bo dla 

mnie najpierw są referat i jeżeli dopiero to nie pomaga są interpelacje do Wójta. I jeżeli, tak, jak 

powiedziałem, najpierw są referaty. Z resztą możecie to potwierdzić, że chodzę po referatach, 

załatwiam takie rzeczy w referatach, jeżeli nie pomaga, są od tego interpelacje. Pani uważa, że 

mieszkańcy są niezadowoleni z mojej pracy, na zebraniu było 10 osób. Robiąc zebranie sołeckie, 

będąc Sołtysem, moja frekwencja na zebraniach, była o wiele większa. Czy to jest 10 osób na całą 



wieś, to jest brak poparcia dla mnie? Następna rzecz, Państwo Radni mogą się wypowiedzieć, czy 

miejscowość Krzywie, była w jakikolwiek sposób pominięta w inwestycjach drogowych? Czy w 

miejscowości Krzywie, jest naprawdę, tak mało zrobione przeze mnie? Ja podejrzewam, że 

większość z Radnych chciałaby takie odcinki drogi, które ja dostałem przez tą kadencję. Bo 

dostałem i możecie to potwierdzić, jedne z najdłuższych odcinków dróg, nie ukrywajmy. Bo są 

odcinki po 75m, po 100m robione, po 200m, na Krzywiu w pierwszym etapie było 600m, w tym 

etapie jest 300m, wiadomo, dlaczego poszedł przetarg drożej, no bo jest rok wyborczy. Brakło mi 

100m do końca, żeby dokończyć etap, po prostu nie jest to moja wina. Tak poszedł przetarg. I 

uważam, że odcinek 900m na Krzywiu, wielu Sołtysów chciałoby dostać taki odcinek drogi, 

naprawdę. I mi się zarzuca, że ja nic nie robię? Nagodów, taki sam odcinek, Budy Kozickie taki sam 

odcinek, Rumunki, praktycznie to samo i mi się zarzuca, że ja nic nie robię? Mało tego, ja nigdy, 

cytuję, „nie miałem wyjebane na żadnego człowieka i nie będę miał”. I jakbym tego nie poruszył, to 

bym się przyznał do winy. I dlatego tego nie odpuszczę, po prostu nie może być czegoś takiego. I 

apeluje do Państwa Radnych, do Państwa Sołtysów, do kandydatów prowadźmy kampanie, ale 

prowadźmy ją merytorycznie, a nie ubliżajmy sobie nawzajem, bo to do niczego nie prowadzi. Tak? 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękuję bardzo. 

Sołtys sołectwa Krzywie Monika Kaźmierczak: ja się jeszcze odniosę, tutaj akurat u nas na zebraniu 

było 12 osób, tyle było osób reszta nie przyszła na zebranie, nie przychodzą, ale z tego co 

rozmawiałam z mieszkańcami, no u nas akurat w tamtym roku dopiero zaczęły być poczynania 

jakiegoś asfaltu, no i teraz, miejmy nadzieję, że się to skończy dobrze. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: chciałam zapytać, bo zostało złożone pismo, 

do Pana Wójta, do Pana Przewodniczącego Rady w sprawie sytuacji, jaka wygląda w naszym 

sołectwie Belno-Pomarzanki, jeżeli chodzi o utrzymanie dróg gminnych naszych. U nas w sołectwie 

nie ma nawet 1m drogi asfaltowej, nigdzie. Nie wiem jak w innych, z tego, co słyszę są drogi takie, 

tak? U nas naprawdę nie ma nawet 1m. Jest nam bardzo przykro z tego powodu, bo wszystkie 

inwestycje jakie są robione, to są robione w Zaborowie, u nas nie ma. Niecki są w Belnie nie ma 

nawet.., czy w Pomarzankach zrobionego nic. Chodzi mi tutaj szczególnie o drogę, która łączy 

właśnie te dwie miejscowości. Belno-Pomarzanki, ta droga łącząca. Jest to niezrobione, mam 

nadzieję, że będzie to zrobione jak najszybciej. I chodzi mi o co, że za Radka, za mnie, nie było nic 

zrobionego. Także to było też za kadencji Pana Wójta Jana Krzewickiego, też nie było od tamtej 

pory nic zrobionego. Potrzeby nasze są znane, Pan Radny wie jaka jest sytuacja u nas, twierdzi, że 

nie ma takiej potrzeby, że u nas drogi są dobre, w dobrym stanie są. No jesteśmy w konflikcie 

między mieszkańcami Belno, a Pomarzanki, bo tu np. chodzi jeżeli o ten konflikt, to przykładem 

jest to, że było powiedziane raz, że fundusz sołecki nie jest przeznaczony na drogi, bo to jest na 

nasze potrzeby mieszkańców, tak? Drugim razem jest powiedziane, że utrzymanie dróg, to jest w 

zakresie Pana Wójta Gminy. To jest zawsze ten konflikt, chodzi o zebrania sołeckie, tak samo, bo 

zawsze te głosy są podzielone. Skoro nie było takiej potrzeby no to niestety, naprawdę jest mi w 

tym powodzie przykro i nasi mieszkańcy też są do tego.. Zostało złożone pismo, także nie wiem, 

Pan Przewodniczący i Pan Wójt jakąś nie wiem odpowiedź nam może udzielą. Nie wiem, czy 

będzie pisemna ta odpowiedź, czy jakoś.. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, 

wszyscy Radni, macie Państwo to pismo, sentencję tego pisma, że tak powiem przedstawiła już 

tutaj Pani Sołtys, no nie wiem Pan Marek po prostu.. 

Radny Marek Balcerzak: jeżeli mogę się odnieść, jest konflikt prosiłbym tylko nie wciągać mnie w 

ten konflikt. Nie chcę dzisiaj omawiać szczegółowo, mam nadzieje, że Pani Sołtys wreszcie zaprosi 

mnie na zebranie. Od kilku lat nie byłem na zebraniu. W tym roku też się zebrania odbywały, o 

zebraniu dowiedziałem się od innego Radnego. Jeszcze raz powiem, nikt do mnie bezpośrednio, ani 

z mieszkańców, ani tutaj z Państwa obecnych, nie zwracali się bezpośrednio z jakimś problemem. 

Te problemy, o których się dowiedziałem, próbowałem rozstrzygnąć. Nie prawdą jest, tutaj powiem, 

pismo jest szkalujące, ale nie chcę się o tym dzisiaj wypowiadać, mam nadzieję, jeszcze raz, że 

spotkamy się porozmawiamy i wyjaśnimy sobie jeszcze. Nie zgadzam się z tym, że ktoś wyrywa z 

kontekstu jakiekolwiek zdania, bo tak fundusz sołecki, jak i utrzymanie dróg, jest zadaniem 



własnym gminy. Jeżeli ktoś wyrywa nie wiem, z jakiej i kiedy mojej wypowiedzi, to ja za to nie 

odpowiadam, jeżeli chodzi o zadania inwestycyjne. Szanowni Państwo, nie wiem, czy znacie 

Państwo Belno, stwierdzenie, że u nas nie ma metra drogi asfaltowej, w Belnie schodzą się trzy 

drogi, wyjazd jest w trzech kierunkach z Belna, jeżeli chodzi o drogi asfaltowe. Jeżeli chodzi o 

Pomarzanki, przez całe Pomarzanki biegnie droga wojewódzka. Nie rozumiem, chociażby tego i nie 

zgadzam się z tym, że nie zostało nic zrobione, ponieważ gmina też włączała się w to i została 

zrobiona droga powiatowa w Belnie w tym właśnie niedługim czasie.  

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: tak 10 lat temu. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: ja mówię cały czas o drogach gminnych, nie 

powiatowych. Jeżeli chodzi o stan naprawy dróg typu remont, to nie jest żadną inwestycją.  

Radny Marek Balcerzak: Pani Sołtys mogę się najpierw wypowiedzieć, a później Pani powie?  

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: proszę. 

Radny Marek Balcerzak: jeżeli mam się odnieść do tej drogi, oszczerstwem jest, ze ja przed 

wyborami obiecywałem, że droga będzie asfaltowa. Nie jestem osobą, która obiecuje nikomu w ten 

sposób rzeczy, których nie wie, czy spełnię. Jeżeli chodzi o samą drogę, sama droga, zapraszam 

tutaj Państwa Sołtysów, żeby zobaczyli, co to jest za droga. Jest to droga, która jest skrótem, 

pomiędzy Belno, a Pomarzankami, jest skrótem. Przy tej drodze jest jedna posesja.  

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: o dwa kilometry. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: a czy to ważne jest kto mieszka, ile osób przy 

tym? 

Radny Marek Balcerzak: mogę się wypowiedzieć? 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: Panie Radny przepraszam, można Panie Przewodniczący? 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: najpierw niech Pan 

Radny skończy i wtedy będziemy dalej dyskutować. 

Radny Marek Balcerzak: dzisiaj drogi, które mi się zarzuca, bo zrobiłem w terenie bardzo dużo, 

jeżeli chodzi o Zaborów Stary, Zaborów Nowy, Niecki, to są drogi, które są prowadzone do 

mieszkańców. To są miejscowości, które nie miały i do tej pory nie mają wyjazdu. Zawsze 

mówiłem, że w pierwsze kolejności będę wykonywał drogi, te które służą, żeby wyjechać, nie 

skróty. Ja zacytuje pismo Pani Sołtys, odnośnie tej drogi, z poprzedniego roku „Droga ta, tak 

sugeruje w nim Pani Sołtys, będzie pełnić rolę rekreacyjną, jako droga rowerowa, czy spacerownik 

oraz przyczyni się do lepszego dojazdu do pól miejscowych rolników”. Czy nas stać jest, żeby 

budować drogi do spacerowania dzisiaj, no posłuchajcie Państwo, ja mam w terenie u siebie 

chociażby taką miejscowość jak Huta Zaborowska, kilkanaście gospodarstw, dwa kilometry, co 

roku nie mogą wyjechać, piach. Mam taką drogę jak np. Stanisławów, gdzie kilkanaście domów po 

dzień dzisiejszy, pomimo dużych inwestycji poczynionych w terenie nie mogą ludzie wyjechać. Ja 

apeluję troszeczkę o rozsądek, nawet się dziwię Pani Sołtys, Pani Sołtys walczy o tą drogę, a nie 

pomyślała Pani o mieszkańcach Pomarzanek, którzy wiosną w tym roku nie mogli wyjechać, nikt w 

tej sprawie u mnie nie był. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: przepraszam bardzo, ale ja składałam pismo 

do Urzędu Gminy Gostynin w sprawie mieszkańców Pomarzanek. 

Radny Marek Balcerzak: czyli mi ktoś o tym powiedział, czy w tym piśmie coś jest. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: ja przepraszam bardzo, ja w tym czasie akurat 

do Pana Radnego dzwoniłam będąc na zachodzie, rozmawialiśmy w tym temacie, tak? Jeżeli chodzi 

o utrzymanie drogi właśnie na Pomarzankach, bo są bardzo trudne warunki przejazdowe. Była 

rozmowa, był telefon wykonany. 

Radny Marek Balcerzak: jeżeli Pani mi pozwoli dokończyć, to, sam od siebie, nie mam takiej 

możliwości, bo tu jak powiedział Pan Wójt, powiedział Pan Prezes, środki na bieżące utrzymanie 

dróg są małe. Jeżeli chodzi o te drogi, które uważam, że właśnie są bardziej kiepskie w Państwa 

terenie, są systematycznie profilowane, ja co roku daję tam i w tym roku też wybłagałem, żeby dać i 

tam otrzymali mieszkańcy dwa zestawy tłucznia. Może to nie jest dużo, ale chodziłem, żeby po 

prostu cokolwiek tam dać. Ale akurat nie uważam, żeby ta droga dzisiaj była priorytetem. Nie 

twierdzę, że w przyszłości jej nie zrobimy. Ale dla mnie ta droga nie jest priorytetem dzisiaj. Jeżeli 



chodzi o wydatki inwestycyjne w tym terenie, to też nie jest to prawdą, co jest zapisane w tym 

piśmie, ponieważ w 2013 roku musieliśmy wykupić drogę w miejscowości Pomarzanki za kwotę 

6.700zł. W 2014 roku została zmodernizowana cała droga w miejscowości Belno za kwotę 6.125zł. 

Wykup gruntów w miejscowości Belno na urządzenie boiska, to były środki gminy, to nie są środki 

funduszu sołeckiego 6.000zł, wykonanie sieci wodociągowej w miejscowości Pomarzanki 48tys. zł. 

Ja się tylko odniosę do tej sieci, bo.. 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: w jakich latach, Panie Radny, Pan powie? 

Radny Marek Balcerzak: w 2016 roku był zrobiony wodociąg. Ja się odniosę do wodociągu.. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: chodzi o Pana Marciniaka tak? 

Radny Marek Balcerzak: dokładnie. I to były tylko moje zabiegi, że się udało to zrobić, Pan Wójt 

dobrze wie. Jeżeli chodzi jeszcze o wodociąg, to.. 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: to było dla jednej osoby. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: bo ta osoba przespała tyle lat, była.., 

przepraszam Panie Radny, mogę coś powiedzieć? 

Radny Marek Balcerzak: proszę. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: jeżeli chodzi o tą właśnie inwestycję, o ten 

wodociąg Pan Radny dobrze.., bo Pan Radny twierdzi, że nie był na żadnym zebraniu z funduszu 

sołeckiego, to jest nieprawdą, bo akurat ta rozmowa, jeśli chodzi o ten wodociąg byłam na zebraniu 

z funduszu sołeckiego i Pan Marciniak był na tym zebraniu, to dlaczego Pan Radny twierdzi, że nie 

chodził na nasze zebrania. 

Radny Marek Balcerzak: trzy lata temu było to zebranie, dwa lata musieliśmy tą inwestycję robić i 

Pan Marciniak zarzucił mi, że od dwóch, czy trzech lat nie ma wody. Zadałem pytanie Panu 

Marciniakowi.. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: tak, zgadza się, ja poparłam Pana. 

Radny Marek Balcerzak: kiedy Pan mi o tym powiedział? Pan Marciniak twierdził, że był u mnie w 

pracy, ale mnie nie było. Więc dowiedziałem się na tym zebraniu, trzy lata temu.. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: przepraszam, poprawię, Pan stwierdził do tej 

pory, że nie był na żadnym zebraniu. 

Radny Marek Balcerzak: w ostatnich trzech latach mówiłem, że nie byłem na zebraniu. Nie 

powiedziałem, że na żadnym. Nam się urwało troszeczkę, w pewnym momencie, jak zaczęliście się 

kłócić między miejscowościami. Jeżeli chodzi o fundusz sołecki, bo to jest to rozdrobnienie między 

tymi miejscowościami. Jeżeli chodzi o fundusz sołecki, fundusz sołecki za poprzedniego Radnego 

był przeznaczany na remonty dróg, nie zawsze też, bo w jednym roku Pan Sołtys nie zdążył złożyć 

wniosku i pieniądze przepadły i to był rok 2012. Problem się zaczął w roku 2014, gdy nastąpiła 

zmiana Sołtysa i wtedy rzeczywiście, ale ja nie mam, ja tłumaczyłem mieszkańcom, nie mam 

wpływu na to, na co przeznaczają mieszkańcy fundusz sołecki. I od tego momentu w 2014 roku 

10.140zł zostało przeznaczone na urządzenie boiska na działce gminnej. Wykupione meta bene 

przez Pana Wójta z funduszu.. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: jestem bardzo wdzięczna za to. 

Radny Marek Balcerzak: tak, w 2015 roku, prawie 10tys. zł na ogrodzenie i wyposażenie boiska, w 

2016 roku ogrodzenie i wyposażenie placu zabaw, zakup namiotów do organizowania uroczystości 

plenerowych, dobrze, namioty się nie sprawdziły w następnym roku trzeba wybudować altanę. Na 

ten rok 2018 jest urządzenie siłowni plenerowej, rozumiem, że dla mieszkańców jest to priorytet 

dzisiaj? 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: nie, będzie zebranie w sprawie poprzedniego 

funduszu sołeckiego, także Pan Radny do mnie dzwonił, o zapytanie, kiedy będzie zebranie 

powiedziałam, że poinformuję. 

Radny Marek Balcerzak: jeszcze raz apeluję, dzwoniłem dwa razy do Pani Sołtys z prośbą, żeby 

mnie poinformowała o zebraniu. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: tak, zgadza się. 

Radny Marek Balcerzak: chcę się odnieś do tego pisma, do wszystkich mieszkańców, pismo zostało 

podpisane przez 31 osób, ze 150 osób dorosłych zamieszkujących na terenie sołectwa. Chciałbym, 



żeby te osoby się dowiedziały, co jest w tym piśmie. Zastanawiam się, czy osoby, które 

podpisywały na innej kartce, czy znały treść pisma. Mnie jeszcze tylko jedna rzecz boli podpisała 

się pod tym pismem Pani, która samotnie wychowując dzieci nie miała wody. Przychodziła do 

gminy długi okres, nie pomogła gmina, nie pomogła Pani Sołtys, czy były Pan Sołtys. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: ja nie miałam zgłaszanego tego. 

Radny Marek Balcerzak: bo to było jeszcze za poprzedniego Sołtysa, który jest prawie sąsiadem tej 

Pani, po przeciwnej stronie mieszka. Sam poświęcając swój czas, z kolegą, nie biorąc żadnej 

złotówki, Pani kupiła tylko materiały, dokonaliśmy przyłącza 120m, kopaliśmy łopatami w błocie i 

to jest podziękowanie, że ta Pani podpisała się pod tym pismem. 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: ja myślę, Szanowna Rado, Wysokie Zgromadzenie, może taki pomysł 

mamy, bo wiedziecie Państwo, że jednak jakiś konflikt jest, tutaj Pan Radny mówi, że 10tys. zł, że 

20tys. zł, a ja mam pytanie, ile na Zaborów poszło pieniążków? Proszę odpowiedzieć, Zaborów 

Nowy, jakie inwestycje, ile pieniędzy poszło? 

Radny Marek Balcerzak: w tym roku? 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: w tych czterech latach. 

Radny Marek Balcerzak: ale proszę Państwa nie jestem na to przygotowany, ale tak jak już mówię, 

ja się tym chwalę, że tyle zrobiłem. W tym roku udało mi się w Zaborowie Nowym.. 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: w ostatnich czterech latach proszę. 

Radny Marek Balcerzak: ile, mam półgodziny dostać na to żebym mógł przygotować się? 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: na pewno nie było to.. 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: po 100tys. zł, po 200tys. zł? 

Radny Marek Balcerzak: powiem po kolei ile pamiętam, w Zaborowie Nowym inwestycja 

kosztowała 400tys. zł. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: dziękujemy, wystarczy jedna kwota. 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: Panie Radny a teraz poproszę informację z Zaborowa Starego, jaka 

kwota była zaproponowana? 

Radny Marek Balcerzak: powiem wszystko.. 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: ale Szanowna Rado, widzicie Państwo, jakie są rozrzuty, u nas się 

wytyka, że mamy 10, 20, 30tys. zł, a gdzieś się pakuje po 200, 300tys. zł, no czy to jest 

sprawiedliwe? Mam taką prośbę, jeżeli jest taka możliwość zamięcie te okręgi wyborcze, jeżeli tu 

jest konflikt z Panią Sołtys, z tym Radnym, bardzo chętnie my chcemy do tego człowieka.. 

Radny Marek Balcerzak: do kogo? 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: tutaj do tego Pana Radnego. Jeżeli Pan Radny potrafi zrobić coś w 

każdej miejscowości, my też ta chcemy. 

Radny Marek Balcerzak: Pan wskaże o którego Radnego Pan mówi. 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: Pan Osmałek, bardzo chętnie. Wy widzicie Państwo, że jest konflikt. 

Pan Radny na ostatnim zebraniu stwierdził, że nie ma konfliktu. Jak się Państwo dowiadujecie, 

jednak jest konflikt. Musimy coś zrobić w tym temacie, bo tak dłużej być nie może. Jeżeli Pan 

Radny nie widzi potrzeby u nas nic zrobienia, to my nie widzimy potrzeby, żeby Pan Radny w 

następnych wyborach był Radnym. 

Radny Marek Balcerzak: Pan kandydował w ostatnich wyborach.. 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: ale nie kandyduje. O właśnie mam odpowiedź nie kandyduje na 

Radnego. 

Radny Marek Balcerzak: dobrze, ale Pan kandydował i nie wiem, co Pan obiecywał, nie wiem, 

dlaczego dostał Pan taką małą ilość głosów, co Pan obiecywał dla Zaborowa Nowego, Starego, czy 

tam gdzie rzeczywiście jest potrzeba. Każdy ma prawo, więc.. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, ja myślę, że te 

dwie dyskusję wyczerpaliśmy. 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: ja przepraszam, Pan Radny chodził, pytał się u nas po wiosce, do 

ludzi, którzy mieszkają, jak wy tu macie, no nie macie kawałka drogi asfaltowej. Ludzie poszli 

zagłosowali za Panem Radnym, dzisiaj co jest? Nie ma nic. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: mamy przykład Radek jaką miał ilość głosów 



na.., jeśli chodzi o kandydata, tak? Poparcie było też z naszej strony. Nie jest to dla nas żadną 

odpowiedzią, na poparcie trzeba też sobie zasłużyć, moim zdaniem. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Pani Sołtys, ale już wchodzimy w 

aspekt wyborów. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: tak, ja wiem, przepraszam, do tego już nie 

wrócę. Nie chciałabym, nikomu nie życzę żadnych konfliktów, chcielibyśmy naprawdę żyć z 

każdym Radnym, czy z każdą Radną w dobrej komitywie. To jest przede wszystkim wspólne 

rozmowy, wspólny czas, wspieranie się gdzie są problemy, gdzie ich nie ma. Nie chodzi o to, żeby 

jedne drugiemu wytykał, ale jeżeli są takie potrzeby, niestety trzeba coś powiedzieć, żeby coś było 

zrobionego. Jeszcze chciałam coś powiedzieć, chciałabym o poprawienie stanu drogi w 

Pomarzankach, co była naprawiana, to było bodajże w lutym, zimowa porą, co były te warunki 

atmosferyczne, takie jak nie powinny być, żeby to zostało poprawione i pismo było złożone od Pani 

Długołęckiej z Belno, to jest nasza odnoga, składała pismo o poprawienie nawierzchni, jest 

poprawione to, ale zapraszam, niech sobie ktoś przyjedzie swoim samochodem, np. Pan Radny 

niech weźmie samochód, nie jest naprawdę do przejazdu, są takie kocie łby, że ja naprawdę nie 

jestem w stanie tam przejechać i nie pojadę skoro nie będzie to poprawione na przyszłe np. chodzi 

mi o podatki. Naprawdę jest to nieprzejezdne. Jest tak niedobrze zrobione, trzeba jechać dookoła. 

Chodzi o posyp, o nawierzchnię, naprawdę wystają kamienie. Druga sprawa, chciałabym prosić o 

wycięcie krzaków przy naszych drogach gminnych, żeby to zostało zrobione. Następna rzecz 

chciałabym naprawdę podziękować wszystkim tutaj, szczególnie Panu Wójtowi o to, że…, chodzi o 

nasze boisko, co została uzyskana pomoc z Urzędu Gminy, o pracowników do pomocy naszego 

tego właśnie miejsca, także dziękuję bardzo. Zapraszam Pana Radnego, już mówię od razu na 

zebranie, co było co roku informowanie Panie Radny. 

Radny Marek Balcerzak: w dniu? 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: jeszcze poinformuję Pana. Bo też wiadomo 

nie jesteśmy sami, są rolnicy, ludzie są pracujący, także będziemy w miarę uzgadniać, godzinę 

odpowiednią, żeby każdy w miarę się do tego przystosował. Także będzie Pan na pewno 

poinformowany. 

Radny Marek Balcerzak: chciałbym już ogólnie, chciałbym prosić, żeby opadły emocje. Wiem, że 

są wybory, ale nie można w ten sposób prowadzić kampanii, to nie jest hejt, oczernianie. Ja odniosę 

się jeszcze tylko do piątkowego ataku na mnie Pana Wiceprzewodniczącego Rady. 

Radny Marek Kołodziejski: ja tylko stwierdziłem fakt. 

Radny Marek Balcerzak: Pan Radny stwierdził fakt i fakt zakończył zdaniem, przy świadkach, „Jak 

Tomek zostanie Starostą, to Pana zwolni”, chciałem zapytać, co te słowa miały oznaczać?  

Radny Marek Kołodziejski: „zwolni”? Tego nie powiedziałem. 

Radny marek Balcerzak: proszę bardzo było dwóch świadków, przy tym. 

Radny Stanisław Wasiński: potwierdzam. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, sytuacja jest 

taka, rzeczywiście.. 

Radny Marek Balcerzak: pytam, do czego to dojdzie? 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, rzeczywiście 

jest okres wyborczy, czasami te słowa padają w różnych kontekstach, w różnych sytuacjach, 

czasami są wyrywane z kontekstu, więc trzeba oczywiście trochę zachować spokoju, bo gdyby to 

było w innej sytuacji, a nie przed wyborczej, to pewnie te słowa inna by miały wagę, inaczej byśmy 

do tego podchodzili. Gmina jest, jaka jest, jest gminą rozległą, z dużą ilością kilometrów dróg. My 

tu wszyscy Radni myślę, że staramy się, żeby państwu ten dostęp do lepszych dróg jakoś 

udostępnić. Różnie się zdarza, ale rzeczywiście troszeczkę trzeba wziąć dystansu do tych wyborów, 

żebyśmy się wszyscy nie zawiedli.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo, apeluje też oczywiście, sesja, komisje, nie są 

miejscem na prowadzenie jakiejkolwiek kampanii wyborczej. Kampania oczywiście rządzi się 

swoimi prawami, ale niech to się dzieje poza Urzędem. Urząd jest miejscem gdzie takie rzeczy nie 

powinny być zawarte. Na sesji dyskutujemy merytorycznie nad zaproponowanymi uchwałami, 



zmianami do uchwał i tylko na tym się skupmy. Oczywiście problemy, które są mieszkańców itd. 

oczywiście też przyjmujemy i poddamy je analizie i znajdziemy jakieś rozwiązanie, ale nie róbmy 

tego w atmosferze jakieś takiej kampanii wyborczej. 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: Szanowna Rado, ja mam taką prośbę, chodzi mi tu o śmieci, 

przywróćmy te zbiorniki na szkło, które były po wioskach. To nam na pewno dużą sprawę załatwi, 

bo ludzie nie będą mieli problemu z tą stłuczką, ze szkłem, z butelkami. Te zbiorniki bardzo pięknie 

pracowały. Chociaż na każdej wiosce jedne ten zbiornik był na to szkło. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tzn. tu jest problem, po pierwsze, mieszkaniec deklarując, że 

segreguje musi to udowodnić. I my odbierając od niego odpowiednie worki mamy tą informacje, 

czy on segreguje, czy nie. Natomiast jeśli będzie to w tych dzwonach umieszczone, to będzie 

anonimowy dostawca, niewidomo kto. I wtedy mieszkaniec będzie miał problem z udowodnieniem, 

że segregował, bo ZK zczytuje kody kreskowe i jeżeli mieszkaniec nie będzie wystawiał, tzn., że 

nie segreguje.  

(Radna Mariola Dan-Liberadzka opuściła salę posiedzenia). 

Mieszkaniec wsi Pomarzanki: Panie Wójcie, ale poza tymi workami, żeby to było. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: to są dodatkowe koszty, które wykraczają poza tą składkę. 

 Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ja myślę, że to trzeba jednak iść w 

kierunku segregacji, że rzeczywiście to segregowanie jest konieczne, potrzebne i żeby ludzie do 

tego przyzwyczaić. Bo jeżeli postawimy dzwony to zaprzepaścimy wszystko. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: też mieliśmy takie przykłady wcześniej, że też obok tych dzwonów 

zaraz znajdowały się inne śmieci. Łącznie z oponami i wszystkimi innymi. To wtedy nam to robi 

problem. A najważniejsze tak jak mówię, mieszkaniec deklarując, że płaci składkę za segregowane, 

musi to udowodnić. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dokładnie. 

Radna Marzena Staniszewska: ja tylko chciałam sprostować, Panie Przewodniczący, Pani Skarbnik, 

bo o sprostowanie w punkcie trzecim, w sprawozdaniu Wójta do inwestycji drogowych, tam padła 

kwota 4tys. zł. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: 41tys. zł. 

Radna Marzena Staniszewska: 41tys. zł tak, tak. Chciałam to sprostować, żeby była sprawa jasna. I 

jeszcze jedno też pytanie, na dożynkach było bardzo osób wiele i pytało mnie, czemu ze ZGRP nie 

było Pań, bo byli przygotowani z bateriami, z zakrętkami, chcieli wymienić sobie na sadzonki. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tzn. dlaczego nie było stoiska ZGRP? Zawsze ZGRP oczywiście 

stoisko organizował, gdzie były zbierane baterie w zamian za sadzonkę. W tym roku Związek 

warunkował wystawienie swojego stoiska, gdybyśmy my je sfinansowali, jako gmina w całości. 

Także, no nie, płacimy składkę do Związku, więc kosztów finansowania stoiska nie wziąłem na 

barki gminy i stąd tego stoiska nie było. 

Radna Jolanta Sulma: ja jeszcze chciałam się odnieść w sprawie tych śmieci, bo widzi Pan, ja wiem 

i wszyscy dokładnie to wiedzą, ze śmieci powinny być segregowane i tak to powinno być. Ale są 

przypadki, gdzie są osoby starsze, gdzie nie pamiętają, a dostają ponaglenia. Jeśli przyjdzie 

spotkanie to one się do wszystkiego przyznają, narasta, może jakieś pouczenie, czy cokolwiek. Wie 

Pan, to chodzi o to, żeby też ten ZGRP wyszedł do tych ludzi, którzy mają problem, to nie chodzi 

tylko o to, żeby brać pieniądze i za nic nie odpowiadać. Może też do producentów się zwrócić tych 

wszystkich śmieci, może idzie cokolwiek zrobić, że jest jakiś problem i to jest przeważnie z 

osobami starszymi. Tym osobom, można tłumaczyć, a one się do wszystkiego przyznają i wiecie 

jakie są osoby starsze. Także to mi o to chodzi. Ja wiem, ze są segregowane i ze powinno się tego 

pilnować. Druga sprawa w sprawie remizy, Panie Wójcie, Pan mi wszystko ładnie powiedział, ale 

też obiecał drugą część, Pan wie, że jest jubileusz, że miał być jubileusz, że strażacy poszli do 

mieszkańców, poszliśmy do sponsorów, poszliśmy wszędzie, gdzie mogliśmy być, czekaliśmy tylko 

na Pana zdanie i na ostateczność, żeby wykończyć remizę, która jest wizytówką nieciekawą, 

brzydką, więc to o to też mi chodziło. Ja już nie chciałam właśnie teraz mówić o tym na koniec 

kadencji, żeby już Panu przykrości nie robić, ale zawiedliśmy się troszkę, że nie wyszło. No może 

to wyjdzie w drugim roku, ale być może mnie już tez nie będzie, więc to był też i mój priorytet i 



mimo wszystko, to jest dla mnie też takie przykre. 

 

Do punktu 12-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 9.40 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Z-cy Wójta Gminy, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, 

Kierownikom Urzędu Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XLVII 

Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana    
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